
RM.0002.7.2011  
 

P R O T O K Ó Ł  Nr VII/2011 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZCZYRKU 

odbytej w dniu 29 marca 2011 r. 
w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego  

         _____________________________________________ 
 
Obecni:                   15  radnych według załączonej listy obecności 
      Burmistrz Miasta   - P. Wojciech Bydliński 
      Radca Prawny    - P. Grzegorz Widerski 
      Skarbnik Miasta   - P. Kazimiera Egielman                        
 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie porządku 

obrad. 
2. Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 22 lutego 

2011r. 
3. Informacja Burmistrza Miasta o bieżącej działalności. 
4. Informacja Przewodniczących o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym.  
5. Interpelacje i zapytania radnych oraz przewodniczących Zarządów Osiedli. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
6. Zmiany uchwały Nr VI/13/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 22 lutego 

2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczyrk na rok 2011. 
7. Zmiany uchwały Nr VI/14/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 22 lutego 

2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Szczyrk na lata 2011-2020. 

8. Dokonania zmian budżetu Miasta Szczyrk na rok 2011. 
9. Zmiany Uchwały Nr V/11/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 25 

stycznia 2011. 
10. Zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Szczyrk przyjętego uchwałą nr XXXIX/226/2006 Rady Miejskiej w Szczyrku 
z dnia 5 kwietnia 2006 r. 

11. Wyrażenia zgody na realizację projektu systemowego pn. „Indywidualizacja 
procesu nauczania w klasach I-III szczyrkowskich szkół podstawowych”  
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013. 

12. Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w punkcie 5 porządku obrad.   
13. Wystąpienie zaproszonych gości. 
14. Wolne wnioski.  
15. Zakończenie sesji. 

 
 
Ad 1.  
 
VII Sesję Rady Miejskiej w Szczyrku otworzył i obradom przewodniczył 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni BYRDY. Na wstępie powitał radnych 
oraz zaproszonych gości.  
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Na podstawie listy obecności stwierdził, że z ustawowego składu Rady Miejskiej 
w Szczyrku liczącego 15 Radnych w sesji uczestniczy 14 radnych, co zapewnia 
prawomocność obrad. Radna P. Bożena Dziedzic przybyła na posiedzenie 
podczas omawiania pkt 6 porządku obrad. 
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad, który radni 
otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie porządku 

obrad. 
2. Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 22 lutego 

2011r. 
3. Informacja Burmistrza Miasta o bieżącej działalności. 
4. Informacja Przewodniczących o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym.  
5. Interpelacje i zapytania radnych oraz przewodniczących Zarządów Osiedli. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
6. Zmiany uchwały Nr VI/13/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 22 lutego 

2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczyrk na rok 2011. 
7. Zmiany uchwały Nr VI/14/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 22 lutego 

2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Szczyrk na lata 2011-2020. 

8. Dokonania zmian budżetu Miasta Szczyrk na rok 2011. 
9. Zmiany Uchwały Nr V/11/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 25 

stycznia 2011. 
10. Zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Szczyrk przyjętego uchwałą nr XXXIX/226/2006 Rady Miejskiej w Szczyrku 
z dnia 5 kwietnia 2006 r. 

11. Wyrażenia zgody na realizację projektu systemowego pn. „Indywidualizacja 
procesu nauczania w klasach I-III szczyrkowskich szkół podstawowych”  
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013. 

12. Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w punkcie 5 porządku obrad.   
13. Wystąpienie zaproszonych gości. 
14. Wolne wnioski.  
15. Zakończenie sesji. 

 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (14 gł. ”za”).  
 
 
Ad 2. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z Sesji Rady Miejskiej 
odbytej w dniu 22 lutego 2011r. został wyłożony do wglądu w biurze Rady. Do 
powyższego protokołu nie wniesiono zastrzeżeń. Następnie Przewodniczący 
Rady poddał go pod głosowanie: 
 
 
PROTOKÓŁ Nr VI/2011 z Sesji Rady Miejskiej w Szczyrku odbytej w dniu 
22 lutego 2011 r. poddany pod głosowanie został zatwierdzony 
jednogłośnie (14 gł. ”za”). 
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Ad 3. 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński przedstawił informację o bieżącej 
działalności w okresie między sesjami oraz realizacji zadań w ramach Projektu 
Kluczowego. Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
Informację o zadaniach realizowanych w zakresie Oświaty w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński ze 
względu na nieobecność Z-cy Burmistrza P. Wojciecha Kufel. Informacja 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni Byrdy usprawiedliwił nieobecność  
Z-cy Burmistrza P. Wojciecha Kufel związaną z kontrolą WFOŚ.  
 
 
Ad 4. 
 
Informacja Przewodniczących o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów P. Dorota Walaszek 
poinformowała, że Komisja w okresie międzysesyjnym nie obradowała. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej P. Andrzej Łaciak poinformował, 
że Komisja w okresie międzysesynym odbyła swoje spotkanie w dniu 16 marca 
2011 r. z udziałem pozostałych Radnych niebędących członkami Komisji mając 
na celu wypracowane wspólnego stanowiska w poszczególnych kwestiach. 
Głównymi tematami posiedzenia było: 

 zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Szczyrk dot. kubatury,  

 omówiono realizację zadań Projektu Kluczowego 
 ustalenie ostatecznego stanowiska, propozycji zagospodarowania Parku 

Zwierzyniec, 
 omówienie koncepcji DW „Włókniarz”, 
 działania w sprawie rozbudowy cmentarza przy ul. Beskidzkiej (działki, 

wodociąg ul. Zielona), 
 zabezpieczenia środków finansowych w budżecie dla Zarządów Osiedli; 

 
Przewodniczący Komisji Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki i Promocji  
P. Krzysztof Nikiel poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym nie 
obradowała. Natomiast poinformował, że jako Przewodniczący Komisji 
uczestniczył w licznych spotkaniach min.: 

 współorganizacja zawodów „9 Mistrzostw Polski Parlamentarzystów, 
Samorządowców i Pracowników Samorządowych w Narciarstwie 
Alpejskim Szczyrk”, 

 uczestniczył w zakończeniu kariery Adama Małysza w Planicy wraz  
z grupą byłych Olimpijczyków (Stefan Hula -senior, Janusz Waluś, 
Jarosław Węgrzynkiewicz), reprezentując tym samym miasto Szczyrk, 

 następnie nawiązał do spotkania z dyrektorami szkół ZSP i ZSPiG Nr 2 
odnośnie udostępnienia boisk godzinach popołudniowych dla młodzieży, 
(na co została wyrażona zgoda),  
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 poinformował, że przeprowadził wizję lokalną w rejonie tras biegowych 
(zaznaczył, że ogólny stan trasy jest w dobry).  

 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Radny P. Borys Matlak 
poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym nie obradowała. 
Poinformował również o przeprowadzeniu akcji związanej ze zbiórką zużytego 
sprzętu elektrycznego i elektronicznego (AGD i RTV)  na terenie miasta Szczyrk. 
Rozpoczęcie akcji zaplanowano na dzień 11 kwietnia 2011r.   
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej P. Alicja 
Kołaszewska poinformowała, że w okresie międzysesyjnym nie obradowała.  
Poinformowała, że jako Przewodnicząca Komisji uczestniczyła w licznych 
spotkaniach min.: 

 spotkanie z dyrektorami szkół, Władzami miasta, pedagogami w sprawie 
projektu systemowego pn. „Indywidualizacja procesu nauczania  
w klasach I-III szczyrkowskich szkół podstawowych” w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013, 

 w dniu 23 marca 2011r. uczestniczyła w szkoleniu dla członków GKRPA 
dot. realizacji działań profilaktycznych na terenie szkół i miasta, 

 w dniu 11 marca 2011r. w ZSPiG Nr 1 odbyła się Giełda Szkół ponad 
Gimnazjalnych.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni Byrdy poinformował, że na Sesji RM  
w dniu 22 lutego 2011r. uzupełniono skład i wznowiono prace Komisji d/s 
zagospodarowania obiektów miejskich. Następnie zwrócił się do Radnych  
o przeanalizowanie poszczególnych obiektów i zastanowienie się nad ich 
przeznaczeniem.  
Ponadto nawiązał do powołanej w dniu 23 lipca 2008r. Komisji d/s zadań 
Projektu Kluczowego w ubiegłej kadencji. W związku z powyższym podsumował 
i oficjalnie zakończył prace w/w komisji.  
 
        
Ad 5. 
 
Zapytania i interpelacje. 
 
Radna P. Dorota Walaszek zwróciła się o uzupełnienie informacji Burmistrza 
Miasta o bieżącej działalności, następujących tematów: 

 spotkanie w Ministerstwie Sportu i Turystyki w sprawie COS OPO 
Szczyrk, 

 konwent Wójtów i Burmistrzów, funkcjonowanie PKS S.A. Bielsko-Biała, 
 spotkanie ze Wspólnotami Gruntowymi w sprawie ul. Wczasowej („Orle 

Gniazdo”).  
 
Radny P. Andrzej Jastrzębski zwrócił się o udzielenie odpowiedzi  
w następujących kwestiach: 

 podanie kwoty jak również nazwy wykonawcy realizującego zadanie pn. 
„Rozbudowa i modernizacja ścieżki rowerowo-pieszej w Szczyrku (Deptak 
nad Żylicą i dalej w kierunku Buczkowic) oraz zagospodarowanie terenu 
Centrum Miasta Szczyrk”,   
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 przedstawienie informacji n/t boiska przy ZSPiG Nr 1 w Szczyrku 
(możliwość korzystania); 

Ponadto zaproponował przedstawienie szerszej informacji n/t crossowego toru 
rowerowego i podanie jej do publicznej wiadomości (strona internetowa miasta). 
 
Radny P. Borys Matlak w imieniu własnym i radnych podziękował 
Burmistrzowi Miasta za zorganizowanie spotkania poświęconego zadaniom 
Projektu Kluczowego, które pozwoliło na zapoznanie się z inwestycjami 
realizowanymi w najbliższym czasie.  
Następnie zapytał w temacie potoku „bez nazwy” (rejon posesji P. Kaim)  
i możliwości skierowania pracowników publicznych do udrożnienia potoku. 
   
Radny P. Andrzej Łaciak nawiązał do funkcjonowania PKS S.A. Bielsko-Biała. 
Zaproponował zorganizowanie spotkania z przedstawicielami PKS S.A. Bielsko-
Biała dot. wypracowania wspólnego stanowiska. 
Kolejną kwestią poruszoną przez P. Andrzeja Łaciak to boisko przy ZSPiG Nr 1 
w Szczyrku. Poinformował, że boisko miało być OGÓLNODOSTĘPNE dla 
młodzieży, a niezamknięte na „kłódkę”. Pomimo toczącego się procesu z 
pierwszym wykonawcą, uważa, że boisko powinno być dostępne w związku ze 
zbliżającym się sezonem letnim.  
 
Radna P. Alicja Kołaszewska zapytała w kwestii możliwości naprawy  
i przeprowadzenia przeglądu Placów Zabaw dla dzieci usytuowanych na terenie 
miasta ze względu na okres wiosenny. Kolejnym tematem poruszonym przez  
P. Alicję Kołaszewską to wymiana instalacji grzewczej w budynku ZSPiG Nr 1 
(zakres prac).  
 
Radna P. Danuta Kubaszek zwróciła się z zapytaniem odnośnie gwarancji  
ul. Malinowej (uszkodzona nawierzchnia).  
Ponadto zapytała o ilość przydzielonych pracowników interwencyjnych  
z Powiatowego Urzędu Pracy. 
  
Radny P. Stefan Przybyła zapytał w temacie podjętych działań dot. naprawy 
muru oporowego naprzeciw Gospody Polskiej.   
 
Radny P. Krystian Harazin zwrócił się zapytaniem odnośnie realizacji inwestycji 
w rejonie Dunacie dot. remontu nawierzchni drogi (skutki powodzi) jak również 
zabezpieczonej kwoty na ten cel. Następnie zapytał w kwestii korekty planu 
finansowego Oświaty. 
 
Radny P. Adrian Szkaradnik zwrócił się zapytaniem do Burmistrza Miasta 
odnośnie możliwości udostępnienia toalet publicznych w związku ze zbliżającą 
się realizacją zadania „Rozbudowa i modernizacja ścieżki rowerowo-pieszej  
w Szczyrku (Deptak nad Żylicą i dalej w kierunku Buczkowic) oraz 
zagospodarowanie terenu Centrum Miasta Szczyrk”. 
Ponadto zapytał w temacie możliwości przeniesienia przejścia dla pieszych na 
przeciw restauracji „Stekhous” w związku z nieprawidłowym parkowaniem 
samochodów.  
Następnie zapytał o termin rozpoczęcia prac przez pracowników 
interwencyjnych.  
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Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 P. Jan Więzik zwrócił się zapytaniem do 
Przewodniczącego Rady odnośnie „polityki w zakresie kultury” dla młodzieży  
(w przedziale wiekowym 16-23 lata) w okresie wakacyjnym. 
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 4 P. Jan Wala zaapelował  
o uporządkowanie terenu należącego do ZSP w Biłej, a mianowicie boiska 
szkolnego, które jest w bardzo złym stanie. W/w boisko podczas remontu 
mostu (w kierunku hotelu Klimczok) służyło jako parking.  
Kolejnym tematem poruszonym przez Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 4 
to zaśmiecony potok przy ul. Śnieżnej. Co powoduje ogólny wizualny stan 
zanieczyszczenia miasta. 
Następnie P. Jan Wala nawiązał do zaplanowanego spotkania w terenie na 
dzień 30 marca 2011r. w związku z podmyciem odcinaka drogi od strony 
potoku „Biła” w rejonie Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Szczyrku. Natomiast 
niepokoi się niebezpieczeństwem przejazdu przy ul. Grzybowej w związku  
z osuwiskiem terenu. Zwrócił się o zabezpieczenie terenu. 
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 P. Leszek Krzyszkowski zwrócił się  
z zapytaniem odnośnie możliwości wykonania „bezpiecznego przejścia”  
z kościoła parafialnego w kierunku cmentarza (ścieżka, skrót). Zaznaczył, że 
jest to własność prywatna, sugerując ewentualny wykup gruntu. 
 
Radna P. Krystyna Radecka nawiązała do powstałego „dzikiego wysypiska” przy 
ul. Stromej. Zaproponowała postawienie tablicy z zakazem wysypywania 
śmieci, teren monitorowany. 
 
Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 7 P. Danuta Kubaszek zwróciła się  
o przeprowadzenie inwentaryzacji porządkowej na terenie miasta Szczyrk 
(zniszczone ławki).  
 
 
Ad 6. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr VI/13/2011 
Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 22 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Szczyrk na rok 2011 udzieliła Skarbnik Miasta P. Kazimiera 
Egielman. Poinformowała, że przenosi się kwotę 6 000 zł. z załącznika Nr 7 
„Dochody i wydatki związane z realizacją zadań wykonywanych na podstawie 
porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego w 2011r.” 
(dotacje dla Izby Wytrzeźwień) Uchwały Nr VI/13/2011 Rady Miejskiej  
w Szczyrku z dnia 22 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 
Szczyrk na rok 2011 do załącznika Nr 8 „Dotacje celowe na zadania własne 
gminy realizowane przez podmioty należące i nienależące do sektora finansów 
publicznych w 2011r.”. Załącznik Nr 7 niniejszej uchwały uchyla się.  
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy zakwestionował notoryczne 
wprowadzanie w czasie trwania Sesji RM nowych materiałów, poprawek bez 
możliwości wcześniejszego zapoznania się z nimi przez Radnych. 
 
Radny P. Łukasz Franasik zapytał o termin rozpoczęcia inwestycji pn. 
„Termomodernizacja budynku ZSPiG Nr 1 przy ul. Szkolnej 9 w Szczyrku, etap 
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I: remont źródła ciepła i instalacji grzewczej” jak również zasadność 
przenoszenia wydatków majątkowych z zadania „Termomodernizacja budynku 
Urzędu Miejskiego w Szczyrku przy ul. Beskidzkiej 4, etap I: wymiana stolarki 
okiennej”. 
Radna P. Dorota Walaszek wyjaśniła, że w pierwotnej wersji kwota 
zabezpieczona w budżecie na w/w zadanie wynosiła 90 000 zł., co nie 
pozwoliłoby na wykonanie termoizolacji budynku szkoły. W związku  
z powyższym unieważniono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego 
na w/w zadanie z powodu ceny oferty przewyższająca kwotę przeznaczoną na 
sfinansowanie zamówienia. W związku z powyższym zaproponowano, aby kwotę 
90 000 zł. zabezpieczoną na  zadanie „Termomodernizacja budynku Urzędu 
Miejskiego” (wymiana stolarki okiennej) przesunąć na zadanie 
„Termomodernizację budynku ZSPiG Nr 1 przy ul. Szkolnej 9 w Szczyrku, etap 
I:  remont źródła ciepła i instalacji grzewczej”, co pozwoli na ponowne 
ogłoszenie przetargu. 
 
Radna P. Bożena Dziedzic zawnioskowała o przedkładanie na Sesję RM 
kompletnych i właściwych materiałów.    
 
 
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr VII/16/2011 
w sprawie: zmiany uchwały Nr VI/13/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku  
z dnia 22 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczyrk na 
rok 2011 została podjęta jednogłośnie (15 gł. ”za”) i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 
Ad 7. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr VI/14/2011 
Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 22 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczyrk na lata 2011-2020 
przedstawiła Skarbnik Miasta P. Kazimiera Egielman. 
 
W związku z ponownym przedłożeniem poprawek do projektu uchwały Radny 
P. Krystian Harazin nawiązał do Regulaminu Rady Miejskiej, który określa 
termin i przedłożenie materiałów na Sesję RM (co najmniej na 7 dni przed 
dniem jej odbycia).  
 
P. Antoni Byrdy zwrócił się z zapytaniem do Skarbnika Miasta o podanie 
powodu związanego z notorycznym wprowadzaniem nowych materiałów  
w czasie trwania Sesji RM.  
P. Kazimiera Egielman poinformowała, że prawdopodobnie na każdej Sesji RM 
będą zmiany budżetowe, co jest związane ze zmianą Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Szczyrk (jest to nowość).  
Radna P. Dorota Walaszek zwróciła się z apelem do uczestniczącego  
w posiedzeniu asystenta Poseł na Sejm RP Mirosławy Nykiel P. Adama Fabia 
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odnośnie narzucania na jednostki samorządu terytorialnego poszczególnych 
zadań bez pokrycia finansowego ze strony Rządu.  
 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt przedmiotowej uchwały, a następnie 
poddał go pod głosowanie.  
 
 
UCHWAŁA Nr VII/17/2011 
w sprawie: zmiany uchwały Nr VI/14/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku  
z dnia 22 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Szczyrk na lata 2011-2020 została podjęta 
jednogłośnie (15 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 8. 
 
Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu miasta Szczyrk na 2011r. 
przedstawiła Skarbnik Miasta P. Kazimiera Egielman. Poinformowała, że do 
Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr VI/13/2011 z dnia 22 lutego 2011r.  
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczyrk 2011r. w załączniku Nr 1 
„Dochody budżetu Miasta na rok 2011” wprowadza się następujące zmiany:  
w dziale 756 DOCHODY OD OSÓB PRAWNYCH, OD OSÓB FIZYCZNYCH  
I OD INNYCH JEDNOSTEK NIEPOSIADAJĄCYCH OSOBOWOŚCI PRAWNEJ 
ORAZ WYDATKI ZWIĄZANE Z ICH POBOREM – zmniejsza się dochody  
w podatku od nieruchomości o kwotę 75 915 zł. 
w dziale  758 RÓŻNE ROZLICZENIA – zwiększa się subwencję oświatową  
w kwocie 75 915 zł. 
w dziale 801 OŚWIATA I WYCHOWANIE zwiększa się dochody w związku  
z otrzymanymi środkami unijnymi w kwocie 8 650 zł. 
 
Ogółem zwiększa się dochody o kwotę 8 650 zł. 
 
Natomiast w załączniku Nr 2 „Wydatki budżetu Miasta Szczyrk na rok 
2011” wprowadza się następujące zmiany: 
w dziale 750 ADMINISTRACJA PUBLICZNA – przenosi się wydatki majątkowe 
z zadania „Termomodernizacja budynku Urzędu Miejskiego w Szczyrku przy  
ul. Beskidzkiej 4, etap I: wymiana stolarki okiennej” do działu OŚWIATA  
I WYCHOWANIE w kwocie 90 000 zł. 
w dziale 801 OŚWIATA I WYCHOWANIE  zwiększając wydatki bieżące na 
zadanie unijne oraz na zadanie inwestycyjne „Termomodernizacja budynku 
ZSPiG Nr 1 przy ul. Szkolnej 9 w Szczyrku etap I:  wymiana źródła ciepła  
i instalacji grzewczej” o kwotę 90 000 zł.  
  
Ogółem zwiększa się wydatki o kwotę 8 650 zł. 
 
Zmienia się załącznik nr 3 do  Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
VI/13/2011 z dnia 22 lutego 2011r. „Wydatki majątkowe w 2011 r.”, który 
otrzymuje brzmienie jak załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. 
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Zmienia się załącznik nr 4 do  Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
VI/13/2011 z dnia 22 lutego 2011r. „Przychody i rozchody budżetu  
w 2011r.”, który otrzymuje brzmienie jak załącznik nr 2 do niniejszej uchwały. 
 
Budżet po zmianach wynosi: 
 
DOCHODY – 27 831 331 zł. 
WYDATKI  -  29 961 080 zł. 
 
Źródłem  pokrycia  deficytu  w  kwocie 2 129 749 zł.  będzie  pożyczka  
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w kwocie 20 404 zł. oraz 
przychód ze sprzedaży papierów wartościowych w kwocie 2 109 345 zł. 
 
 
Radny P. Andrzej Łaciak zapytał o termin złożenia dokumentów na Sesję RM. 
Powiedział, że nie powinno być sytuacji dot. przedkładania materiałów  
w ostatniej chwili. Uważa, że konsekwentnie powinno się wyrzucić dany punkt 
z porządku obrad. Podkreślił, że od wszystkich wymaga się dyscypliny.  
 
Radni ponownie zakwestionowali wprowadzanie w czasie Sesji RM nowych 
materiałów bez możliwości wcześniejszego zapoznania się z nimi.   
 
  
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr VII/18/2011 
w sprawie: dokonania zmian budżetu Miasta Szczyrk na 2011r. została 
podjęta jednogłośnie (15 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 9. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr V/11/2011 
Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 25 stycznia 2011 przedstawił Skarbnik 
Miasta P. Kazimiera Egielman. Poinformowała, że projekt uchwały będzie 
przygotowywany, co miesiąc na każdej Sesji RM.   
 
 
UCHWAŁA Nr VII/19/2011 
w sprawie: zmiany Uchwały Nr V/11/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku  
z dnia 25 stycznia 2011 została podjęta jednogłośnie (15 gł. ”za”)  
i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 20 minutową przerwę, po której wznowił obrady 
przystępując do kontynuacji porządku obrad. 
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Ad 10. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Szczyrk przyjętego uchwałą nr XXXIX/226/2006 Rady 
Miejskiej w Szczyrku z dnia 5 kwietnia 2006 r. udzielił pracownik Ref. GKUHiR 
P. Danuta Byrdy. Poinformował, że Rada Miejska w Szczyrku w dniu 5 kwietnia 
2006 r. podjęła Uchwałę nr XXXIX/226/2006 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Szczyrk, obejmującego swym 
zasięgiem tereny położone w granicach administracyjnych miasta.  
 
Przedmiotem obecnej zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta Szczyrk jest zmiana ustaleń tekstowych uchwały  
w zakresie uchylenia zapisu § 7 ust. 2 pkt 5 brzmiącego: „5) kubatura nowo 
projektowanych obiektów, a także istniejących zwiększających swą kubaturę  
w wyniku przebudowy, nie powinna w jednej zwartej bryle przekraczać 2500 
m3, z dopuszczeniem odstępstw dla obiektów o przeznaczeniu USS i USK”. 
Przedmiotowy zapis ogólnych zasad zagospodarowania terenu ogranicza 
możliwość zabudowy działek, mimo zachowania innych uwarunkowań 
komponujących się z regionem i otoczeniem, do maksymalnej kubatury 
budynku w jednej bryle 2500m3, a więc tym samym  ogranicza rozwój bazy 
turystyczno-noclegowej miasta Szczyrk. Maksymalna wielkość kubatury 
zabudowy nie jest parametrem czysto urbanistycznym (takim jak np. wielkość 
powierzchni zabudowy w stosunku do powierzchni działki lub terenu, udziału 
powierzchni biologicznie czynnej czy wysokości zabudowy), który regulowałby 
prawidłowo parametry i wskaźniki kształtowania zabudowy oraz 
zagospodarowania terenu w planie miejscowym, dlatego jest często omijany 
przez projektantów i inwestorów. Pozostałe parametry określające gabaryty 
zabudowy i zagospodarowania terenu ustalone w planie miejscowym  
w zupełności regulują prawidłowe jego wykorzystanie oraz zachowanie ładu 
przestrzennego na terenie miasta Szczyrk.  

Ponadto w trakcie uzgadniania przedmiotowego projektu na podstawie 
art. 17 pkt 7 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym Wojewódzki Urząd Ochrony Zabytków postanowieniem z dnia  
7 stycznia 2011r. (znak: B-NR-PK/4169/3110/1/10/11) wniósł  
o wprowadzenie do tekstu planu miejscowego zapisu regulującego ograniczenia 
kubaturowe i gabarytowe na terenie wszystkich stref ochrony konserwatorskiej 
objętych przedmiotową zmianą planu. Wobec powyższego w § 7 ust. 2 po pkt 
10 dodano pkt 11 w brzmieniu: „11). Na terenie wszystkich stref ochrony 
konserwatorskiej nowe i rozbudowywane obiekty kubaturowe należy 
dostosować  
do historycznej kompozycji urbanistycznej w zakresie skali, bryły oraz 
proporcji”. 
 
P. Danuta Byrdy poinformowała, że w dniu 16 marca 2011r. na posiedzeniu 
Komisji Gospodarki Miejskiej wraz z pozostałymi Radnymi niebędącymi 
członkami komisji omówiono i przeanalizowano przedmiotowy projekt uchwały 
z projektantem P. Janem Knura. 
Następnie przedstawiła mapę ze studium uwarunkowań i omówiła oznaczone 
strefy konserwatorskie.  
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Uczestniczący w posiedzeniu projektant P. Jan Knura wyjaśnił, że zmiana 
ustaleń tekstowych uchwały w zakresie uchylenia zapisu w przedstawionym 
projekcie uchwały RM jest zapisem „sztucznym”, który nic nie zmienia.  
P. Jan Knura wyjaśnił, że w/w zapis nie był prawidłowy ze względów 
merytorycznych, gdyż parametr kubatury nie jest parametrem czysto 
urbanistycznym (powierzchnia zabudowy, wysokość zabudowy itp.) jest to 
parametr architektoniczny i powinien być zaznaczony w projektach 
budowlanych.  
  
Radny P. Andrzej Jastrzębski zapytał o termin wejścia w życie przedmiotowego 
projektu uchwały. 
W odpowiedzi P. Jan Knura wyjaśnił, że niniejsza uchwała wchodzi w życie po 
upływie 30 dni od jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Śląskiego.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni Byrdy przedstawił projekt uchwały  
i poddał go pod głosowanie. Przed przystąpieniem do głosowanie stwierdził, że 
w sesji uczestniczy 15 radnych. 
 
 
UCHWAŁA Nr VII/20/2011 
w sprawie: zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Szczyrk przyjętego uchwałą nr XXXIX/226/2006 Rady Miejskiej  
w Szczyrku z dnia 5 kwietnia 2006 r. została podjęta jednogłośnie (15 gł. 
”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 11.  (na posiedzenie przybył Z-ca Burmistrza P. Wojciech Kufel, który     
                uczestniczył w dalszej części obrad) 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację 
projektu systemowego pn. „Indywidualizacja procesu nauczania w klasach I-III 
szczyrkowskich szkół podstawowych” w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki 2007-2013 udzielił pracownik SOKSiT P. Iwona Przybyła. 
Poinformowała, że Miasto Szczyrk planuje wystąpić z wnioskiem  
o dofinansowanie projektu systemowego pn.„Indywidualizacja procesu 
nauczania w klasach I-III szczyrkowskich szkół podstawowych” w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet IX „Rozwój wykształcenia  
i kompetencji w regionach”, Działanie9.1. „Wyrównywanie szans edukacyjnych 
i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie 
oświaty”, Poddziałanie 9.1.2. „Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów  
z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie różnic w jakości 
usług edukacyjnych”.  
W ramach realizacji projektu zostaną zorganizowane zajęcia dodatkowe 
wspierające indywidualizację procesu dydaktycznego w oparciu o nową 
podstawę programową kształcenia ogólnego. Oferta zajęć dodatkowych będzie 
obejmowała zarówno zajęcia dla dzieci z problemami w nauczaniu, jak również 
dla uczniów szczególnie uzdolnionych. W celu realizacji zajęć doposażona 
zostanie baza dydaktyczna szkół w niezbędne materiały dydaktyczne 
wspomagające proces indywidualizacji nauczania i wychowania. Projektem 
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objęte zostaną klasy I-III wszystkich szkół podstawowych, dla których Miasto 
Szczyrk jest organem prowadzącym.  
 
Realizacja projektu ma na celu wsparcie szkół w osiągnięciu standardów IV i V 
określonych w „Zasadach przygotowania realizacji i rozliczania projektów 
systemowych w zakresie indywidualizacji nauczania realizowanych przez 
organy prowadzące szkoły w ramach PO KL”.  
W/w standardy dotyczą doposażenia pomieszczeń dydaktycznych dla klas I-III 
w pomoce dydaktyczne i w sprzęt specjalistyczny zgodnie z założeniami nowej 
podstawy programowej kształcenia ogólnego na I etapie edukacyjnym oraz  
z zasadami indywidualizacji procesu nauczania i wychowania, a także 
realizację przez szkoły oferty zajęć dodatkowych wspierających indywidualizację 
procesu dydaktycznego.  
Całkowita wartość projektu będzie wynosić 98 475 PLN i zostanie 
sfinansowana w 85% ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego 
(83 703,75 PLN)oraz w 15% ze środków Budżetu Państwa (14 771,25 PLN). 
 
 
Radna P. Dorota Walaszek zwróciła się zapytaniem przedstawienia informacji 
odnośnie nazwy „Indywidualizacja procesu nauczania”. 
W odpowiedzi P. Iwona Przybyła wyjaśniła, że jest to element reformy 
Oświatowej nakierowany na konkretną grupę dzieci zdiagnozowanych. 
Radna P. Alicja Kołaszewska w uzupełnieniu wypowiedzi P. Iwony Przybyła 
poinformowała, że Komisja Oświaty, Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej 
podejmie prace opracowania pod względem dydaktycznym i merytorycznym. 
Nadmieniła, że jest to program przeznaczony dla uczniów zdolnych jak również 
uczniów z zaburzeniami psychofizycznymi. Są to zajęcia ponad programowe, 
specjalistyczne. 
 
Radny P. Andrzej Łaciak zapytał o rozdysponowanie środków finansowych jak 
również o wynagrodzenie dla osób prowadzących zajęcia. 
Z-ca Burmistrza P. Wojciech Kufel wyjaśnił, że na Komisji Oświaty, Ochrony 
Zdrowia i Opieki Społecznej zostanie omówiona przedmiotowa kwestia 
(nauczyciel kontraktowy bądź stażysta). Wyjaśnił, że niema obowiązku 
przystąpienia do w/w projektu. Natomiast uważa, że zasadnym jest realizacja 
przedmiotowego projektu, co związane jest z zakupem materiałów 
dydaktycznych i konkretną (zdiagnozowania) pomocą dla dzieci ze środków 
pozabudżetowych.  
 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr VII/21/2011 
w sprawie: wyrażenia zgody na realizację projektu systemowego pn. 
„Indywidualizacja procesu nauczania w klasach I-III szczyrkowskich szkół 
podstawowych” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-
2013 została podjęta jednogłośnie (15 gł. ”za”) i stanowi załącznik do 
protokołu. 
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Ad 12. 
 
Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w pkt 5 porządku obrad.  
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński odpowiadając na pytanie dotyczące 
realizacji inwestycji COS oraz przejęcia ośrodka przez samorząd poinformował, 
że 24 lutego 2011r. w Warszawie odbyło się spotkanie w Ministerstwie Sportu  
i Turystyki, w którym uczestniczył wspólnie z Przewodniczącym Rady Miejskiej 
P. Antonim Byrdy. 
W odniesieniu do realizacji inwestycji COS OPO Szczyrk powiedział, że Minister 
podzielił się wątpliwością czy aby realizując tą inwestycję środki finansowe 
zostaną przeznaczone na sport wyczynowy, a nie na turystykę. Dlatego też 
zapewniono Ministra, że jest to realizacja inwestycji związanej ze sportem 
wyczynowym. Ponadto poszczególne instytucje i organizacje zwróciły się do 
Ministra uzasadniając słuszność wydanych środków finansowych pod kontem 
sportu wyczynowego.   
Następnie Pan Burmistrz nawiązał do przejęcia majątku COS OPO Szczyrk 
przez samorząd. Poinformował, że zwrócono się do miasta z zapytaniem 
dotyczącym ewentualnego zainteresowania nabycia mienia Skarbu Państwa 
przez miasto. Zaznaczył, że jest to tylko jedna z koncepcji restrukturyzacji w/w 
ośrodka (stworzenia w COS struktury ośrodków, które wzajemnie nie będą 
konkurować, a przyczynią się do minimalizacji kosztów pozyskując 
oszczędności). Podkreślił, że Minister oczekuje opracowania koncepcji 
funkcjonowania ośrodka w przypadku ewentualnego pozyskania majątku COS 
OPO Szczyrk przez miasto. 
Radny P. Borys Matlak zapytał o konkluzję wizyty i kierunek działań. 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński powiedział, że należy kontynuować tą 
inwestycję związaną z budową nowoczesnego wyciągu i podjąć działania 
wspierające, przedstawiając rzetelnie możliwości wykorzystania tego majątku  
w połączeniu z obiektami miasta jak również zgodnie z przyjętą strategią dot. 
funkcjonowania miasta. 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy zaznaczył, że najważniejszą rzeczą 
jest „walka” o wyciąg. 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński w nawiązaniu do modernizacji wyciągu 
powiedział, że powinna zostać już dawno wykonana. Zaznaczył, że miasto 
podjęło procedury związane z przekazaniem terenu pod budowę czteroosobowej 
kanapy z Jaworzyny na Skrzyczne.  
Burmistrz Miasta powiedział, że pojawi się problem, jeżeli kolej nie powstanie - 
kto będzie winny? 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński w odpowiedzi na pytanie dotyczące 
PKS S.A. Bielsko-Biała. Poinformował, że w dniu 21 marca br. odbył się 
Konwent Wójtów i Burmistrzów w temacie: realizowanie komunikacji 
samochodowej PKS na terenie gmin powiatu bielskiego oraz powołania spółki 
mającej na celu zabezpieczenie komunikacji publicznej. 
Następnie przytoczył ustawę z dnia 16 grudnia 2010r. o publicznym 
transporcie zbiorowym, która określa zabezpieczenie przez samorząd 
transportu publicznego na terenie miasta. 
Burmistrz Miasta powiedział, że na dzień dzisiejszy Starostwo Powiatowe 
posiada 85% akcji przedsiębiorstwa, 15% posiadają pracownicy. Pojawiła się 
propozycja, aby 85% akcji podzielić na 10 samorządów, które funkcjonują  
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w obrębie powiatu. Pakiet większościowy 51% zachowałoby Starostwo 
Powiatowe z tego względu, że realizuje również projekt dot. zakupu nowego 
taboru komunikacyjnego (30 autokarów). 
Propozycje dot. wartościowego (procentowego) podziału akcji na poszczególne 
samorządy zostały przedstawione na Konwencie Wójtów i Burmistrzów. 
Przedstawiono następujące zestawienia: 

 kilometrów komunikacji realizowanych na terenie gminy na  
1 mieszkańca, 

 udziału kilometrów na terenie gminy, 
 kilometrów ogółem w komunikacji powiatowej, 
 długość linii komunikacyjnych na terenie gminy. 

Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński powiedział, że podział procentowy 
będzie związany z otrzymaniem majątku, natomiast zaznaczył, że jeżeli zajedzie 
konieczność miasto będzie musiało dopłacić proporcjonalnie, zgodnie z ilością 
akcji. Poinformował, że na dzień dzisiejszy nie będziemy posługiwali się 
żadnymi proponowanymi kryteriami tylko solidarnie - 49% akcji zostanie 
rozdysponowane równo na 10 samorządów funkcjonujących w obrębie powiatu 
(13 600 akcji na jeden samorząd – 1 akcja -10 zł). 
Poinformował o konieczności zorganizowana spotkania mającego na celu 
wypracowania stanowiska gminy Szczyrk. Ponadto poinformował, że przyjęto 
postulat, aby Zarząd PKS rozpatrzył przystąpienie przez gminy do spółki 
ujednolicając cenę za 1 wozokilometr dla wszystkich gmin. Co ułatwiłoby 
wyliczanie kosztów czy też ewentualnej dotacji. Zaznaczył, że jest to tylko 
propozycja.  
 
Na pytanie dotyczącego Hali Skrzyczeńskiej wyjaśnień udzielił Burmistrz Miasta 
P. Wojciech Bydliński. Poinformował, że na dzień dzisiejszy w księdze wieczystej 
widnieje gmina Szczyrk. Natomiast miasto wystąpiło, aby uzupełnić ten wpis  
w rejestrach gruntów. Wówczas miasto Szczyrk będzie jedynym prawowitym 
właścicielem. Zaznaczył, że wymaga to wielu działań w tym kierunku 
(postępowanie nadal się toczy).     
 
W kwestii ul. Wczasowej Burmistrz Miasta poinformował, że w dniu 22 marca 
br. odbyło się spotkanie z przedstawicielami spółki Arccelor Mittal dot. regulacji 
stanu prawnego tej części gruntów, która jest zajęta pod drogi. Spółka Mittal 
aby móc skomunalizować grunty musi zrzec się zarządu. Z kolei zrzeczenie 
zarządu jest to proces żmudny i kosztowny (technicznie skomplikowane 
czynności). Natomiast pojawiła się możliwość prawna wydzielenia tych działek  
i przekazania miastu. 
 
Odnośnie wykonania Centrum Miasta Pan Burmistrz powiedział, że został 
wyłoniony wykonawca. Natomiast w tej chwili musi nastąpić przekazanie placu 
budowy, uzgodnienie harmonogramu prac jak również cała procedura dot. 
wzajemnych relacji pomiędzy Urzędem, wykonawcą, a nadzorem.  
Kierownik Ref. GKUHiR P. Mariusz Pindel poinformował, że wyłoniono 
wykonawcę konsorcjum dwóch firm (Roboty budowlane, inżynierskie „Sadbud”  
z Gilowic, Zakład Robót Specjalistycznych z Pszczyny) na kwotę 6 925 514,30 
(brutto). 
 
Burmistrz Miasta poprosił Z-ce Burmistrza P. Wojciecha Kufel o udzielenie 
odpowiedzi n/t udostępnienia boiska przy ZSPiG Nr 1 w Szczyrku. 
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Z-ca Burmistrza P. Wojciech Kufel poinformował, że miasto oczekuje od biegłego 
sądowego ostatecznej decyzja dot. ekspertyzy betonu. Wówczas miasto podejmie 
działania, aby jak najszybciej oddać boisko do użytku.  
 
W kwestii dofinansowania potoku Dunacie (szkody popowodziowe), Z-ca 
Burmistrza poinformował o złożeniu wniosku do Wojewódzkiego Funduszy 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach o dofinansowanie tego 
zadania. I tak w m-cu kwietniu wniosek powinien zostać rozpatrzony. Po 
przeprowadzeniu wizji lokalnej poczyniono ustalenia o starania się o dodatkowe 
środki finansowe (kwota wystąpienia 460 000 zł.). 
 
Kolejnym tematem poruszonym przez P. Wojciecha Kufel dot. remontu placów 
zabaw. Poinformował, że będą one remontowane w najbliższym czasie.  
 
Następnie Z-ca Burmistrza udzielił wyjaśnień w sprawie termomodernizacji 
budynku ZSPiG Nr 1 przy ul. Szkolnej 9 w Szczyrku, etap I:  remont źródła 
ciepła i instalacji grzewczej. W/w zadanie obejmuje wymianę dwóch kotłów 
gazowych, całej infrastruktury wewnętrznej kotłowni. Poinformował, o spotkaniu 
z projektantem jak również z inspektorem nadzoru. Po wykonaniu pełnej 
dokumentacji miasto przystąpi do kolejnego przetargu. 
 
Odpowiadając na pytanie dotyczące remontu muru naprzeciw Gospody Polskiej 
Z-ca Burmistrza P. Wojciech Kufel poinformował, że  remont ten został 
wyceniony na kwotę 154 697 zł. zostały przygotowane dokumenty i przesłane 
do Warszawy. Na chwilę obecną oczekujemy na podjecie decyzji w tej kwestii. 
 
W temacie czyszczenia rzeki Żylica wraz z regulacją Z-ca Burmistrza P. Wojciech 
Kufel wyjaśnił, że wystąpiono o dofinansowanie zadana w trzech etapach do 
RZGW w Krakowie. Pierwszy etap tj. usuwanie połamanych płyt betonowych  
i zakładanie nowych na odcinku od skoczni do budynku Urzędu Miejskiego oraz 
naprawa muru oporowego i kaskady wodnej od budynku UM do mostu na ul. 
Leśnej został pozytywnie rozpatrzony, a roboty rozpoczęto w grudniu ubiegłego 
roku. Wszystkie sprawy związane z tymi robotami prowadzi RZGW w Żywcu.  
 
Kolejny temat poruszony przez Z-ce Burmistrza to osuwisko przy ul. Grzybowej. 
Poinformował, że po przeprowadzeniu wizji lokalnej zgodnie z ustaleniami Urzęd 
Miejski wystąpił do Dyrekcji Lasów Państwowych w Katowicach o przekazanie 
tego terenu na rzecz Miasta, aby można wykonać niezbędne roboty 
zabezpieczające i odtwożeniowe. W odpowiedzi Dyrekcja Lasów Państwowych 
postawiła miastu konieczność wykonania szeregu dokumentacji i uzgodnień, 
których wykonanie oszacowano na kwotę około 75 375,00 zł. co w chwili 
obecnej jest nierealne do wykonania.  
 
Przewodniczący Rady zapytał w temacie zagospodarowania wiat metalowych  
w związku z realizacją inwestycji w Centrum Miasta. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że zostaną przekazane do PK w Szczyrku. 
 
Radny P. Andrzej Łaciak zapytał o zaawansowanie postępowania związanego  
z boiskiem przy ZSPiG Nr 1 w Szczyrku. 
Radca Prawny P. Grzegorz Widerski wyjaśnił, że toczą się dwa postępowania 
sądowe. Jedno postępowanie dot. zbadania właściwości betonu. Natomiast 



 16 

drugie postępowanie toczy się przed Sądem Okręgowym o zapłatę. Powołano 
biegłego do wykonania ekspertyzy i wydania opinii.  
Radna P. Bożena Dziedzic zapytała w temacie możliwości korzystania z boiska 
szkolnego przez młodzież pomimo toczącego się postępowania sądowego. 
W odpowiedzi Z-ca Burmistrza potwierdził brak możliwości korzystania z boiska 
szkolnego. 
Radny P. Łukasz Franasik zapytał o ważność terminu odbioru boiska. 
Zaznaczył, że poprzednie boisko funkcjonowało, a było zdecydowanie bardziej 
niebezpieczne niż obecne.  
Z-ca Burmistrza P. Wojciech Kufel wyjaśnił, że cała sytuacja dot. ogrodzenia 
boiska. W sytuacji jakiegokolwiek wypadku będą wyciągane konsekwencje 
wobec właściciela boiska. Dlatego też nikt nie zadecyduje o możliwości 
udostępnienie boiska. 
Radny P. Andrzej Jastrzębski zapytał o pozwolenie na użytkowanie obiektu. 
Z-ca Burmistrza P. Wojciech Kufel powiedział, że nie uzyskano pozwolenia na 
użytkowanie.  
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński poprosił o udzielenie odpowiedzi  
w temacie zmian finansowych w Oświacie Z-ce Burmistrza. P. Wojciech Kufel 
wyjaśnił, że ostatecznie budżet Oświaty jest niedoszacowany o około 164 000 zł.   
 
W temacie udostępnienia toalet publicznych Z-ca Burmistrza P. Wojciech Kufel 
powiedział, że zachodzi konieczność udostępnienia w  momencie rozpoczęcia 
inwestycji.   
 
Następnie Pan Burmistrz udzielił wyjaśnień w sprawie toru crrosowego. 
Poinformował, że w najbliższym czasie pojawi się więcej informacji na temat 
funkcjonującego toru crossowego w Szczyrku. 
 
Następnie Pan Burmistrz udzielił wyjaśnień na pytanie P. Borysa Matlak  
w sprawie potoku „bez nazwy”. Poinformował, że w ramach robót związanych  
z innymi pracami na terenie miasta potok zostanie udrożniony. 
 
Na pytanie dotyczącego upływu gwarancji wykonawstwa ul. Malinowej. 
Kierownik Ref. GKUHiR P. Mariusz Pindel wyjaśnił, że gwarancja jest 3 letnia 
zostanie przeprowadzony przegląd przed gwarancyjny. 
W temacie przeniesienia przejścia dla pieszych Kierownik Ref. GKUHiR  
P. Mariusz Pindel wyjaśnił, że projekt związany z budową zatok autobusowych 
obejmował również projekt organizacji ruchu drogowego na czas prowadzenia 
robót. Obecne przejście jest docelowe, zatwierdzone przez Urząd Marszałkowski, 
Wojewódzką Komendę Policji, Zarząd Dróg Wojewódzkich. W sytuacji 
ewentualnego (uzasadnionego) przeniesienia przejścia dla pieszych 
poinformował, że jest to długa procedura i kosztowna.  
 
Następnie Pan Burmistrz udzielił wyjaśnień w sprawie terminu rozpoczęcia prac 
przez pracowników interwencyjnych obejmujących okres od 15 marca do 15 
grudnia br. 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński nawiązał do zaplanowanego na dzień  
5 kwietnia 2011r., o godz. 1800 spotkania z mieszkańcami i Przewodniczącymi 
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Zarządów Osiedli dot. planowanych i realizowanych inwestycji na terenie 
miasta.   
Ponadto poinformował, że ustalił wraz z Przewodniczącym Rady, aby  
w każdy pierwszy wtorek miesiąca ponownie zostały zorganizowane 
spotkania z radnymi, mieszkańcami  związane z inwestycjami mieście  
w 2011 roku. 
 
W temacie poruszonym przez Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 4 P. Jana 
Wala dotyczącego boiska przy ZSP w Biłej udzielił Z-ca Burmistrza. Wyjaśnił, że 
zakupiono materiał, aby móc wykonać remont przedmiotowego boiska. Jest to 
jednak uzależnione od posiadanych środków finansowych przez Miasto.  
 
W temacie zaśmiecania potoku przy ul. Śnieżnej Pan Burmistrz poinformował, 
że pierwszym krokiem będzie sprawdzenie czy mieszkańcy mają podpisane 
umowy z PK w Szczyrku. 
 
Na pytanie Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 2 P. Leszka Krzyszkowskiego 
dotyczące możliwości przejścia z kościoła na cmentarz (skrót) Burmistrz Miasta 
P. Wojciech Bydliński poinformował, że w przypadku pozytywnej opinii Komisji 
Gospodarki Miejskiej dot. tego terenu temat będzie realizowany. 
 
Burmistrz Miasta w temacie poruszonym przez P. Krystynę Radecką dot. 
„dzikiego wysypiska” przy ul. Stromej poinformował, że należy zlikwidować 
wysypisko i zapobiec jego powstawaniu.  
 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę, po której wznowił obrady 
przystępując do kontynuacji porządku obrad. 
 
 
Ad 14. 
 
Wystąpienie gości. 
 
Uczestniczący w tej części posiedzenia przedstawiciele Regionalnej Dyrekcji 
Ochrony Środowiska w Katowicach, przedstawili i omówili kwestię dot. 
funkcjonowania obszarów Natura 2000 poruszając następujące tematy: 

 funkcjonowanie Natura 2000 partnerstwo dla przyrody,    
 historia sieci natura 2000 dla woj. śląskiego, 
 walory przyrodnicze Natura 2000 Beskid Śląski, 
 natura 2000 ....a samorządy i społeczności lokalne. 

 
 
Radni RM kwestionowali wstrzymanie decyzji Środowiskowej w związku  
z poszukiwaniem w jaskiniach i szczelinach skalnych w rejonie modernizacji 
trasy FIS, rzadkiego gatunku nietoperzy (podkowca małego), co związane jest  
z opóźnieniem inwestycji.  
 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy podziękował za przybycie i przeszedł do 
omawiania porządku obrad. 
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Ad 14. 
 
Wolne wnioski. 
 
Mieszkanka Szczyrku P. Barbara Morońska zwróciła się z wnioskiem do 
Przewodniczącego Rady oraz Burmistrza Miasta o uwzględnienie możliwość 
zadawania pytań przez mieszkańców Szczyrku w czasie trwania Sesji RM. 
Wówczas Burmistrz Miasta nie musiałby ponownie odpowiadać na 
poszczególne pytania. Z kolei mieszkańcy nie musieliby oczekiwać do punktu 
wolne wnioski porządku obrad. 
Następna kwestia poruszona przez P. Barbarę Morońską dot. funkcjonowania 
kursów autobusowych na terenie miasta Szczyrk (również przez przewoźników 
prywatnych). 
Kolejny temat dot. przeprowadzenia wizji na ul. Grabowej – zły stan wizualny 
(nawierzchnia). 
 
Uczestniczący w posiedzeniu Radny Powiatu P. Józef Krajewski poinformował, 
że na najbliższej Sesji Rady Powiatu w dniu 31 marca 2011r. będzie 
rozpatrywana kwestia dot. założenia szkoły – Liceum Ogólnokształcące Szkoła 
Mistrzostwa Sportowego Szczyrk z siedzibą w Buczkowicach, ul. Grunwaldzka 
220. Poinformował, że z dniem 31 sierpnia br. Starostwo Powiatowe (powiat 
bielski) powołuje Liceum Ogólnokształcące przy Szkole Mistrzostwa Sportowego 
zgodnie z ministerialnymi wymogami prowadzenia szkolnictwa ponad 
gimnazjalnego. Zostało podpisane porozumienie między: PZN, a Starostwem 
Powiatowym dot. przejęcia. W związku z powyższym od 1 września w Szkole 
Mistrzostwa Sportowego będzie funkcjonowało Liceum Ogólnokształcące  
o profilu sportowym podlegające Starostwu Powiatowemu w Bielsku-Białej. 
Kolejną kwestią poruszoną przez P. Józefa Krajewskiego była kwestia dotycząca 
ustanowienia herbu, flagi i pieczęci Powiatu Bielskiego. 
Ponadto poinformował, że na ostatniej Sesji Rady Powiatu rozpatrywano 
kwestię dot. Schroniska Młodzieżowego w Szczyrku, które przynosi Starostwu 
Powiatowemu deficyt  (za ubiegły rok jest to kwota 200 000 zł.). 
 
Radny P. Borys Matlak zwrócił się do Burmistrza Miasta odnośnie udzielenia 
odpowiedzi w kwestii COS dot. odpowiedzialności za przedstawienia koncepcji 
funkcjonowania COS OPO Szczyrk. 
W odpowiedzi Pan Burmistrz powiedział, że opracowanie zostanie przygotowane 
przez Urząd Miejski. 
 
 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy poinformował o terminie złożenia 
Oświadczeń majątkowych przez Radnych do 2 maja br. 
Następnie przytoczył pismo skierowane do Rady Miejskiej przez P. A. Krupa 
dot. przeznaczenia terenu na postój taksówek w Szczyrku Centrum  
i zaproponował omówienie tematu na posiedzeniu Komisji Gospodarki 
Miejskiej.  
 
Spotkanie robocze całej Rady zaproponowano na dzień 13 kwietnia 2011 
roku na godz. 1900 w Sali Sesyjnej UM. 
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Ad 15. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 
podziękował radnym i przybyłym gościom za udział w Sesji ogłaszając 
zamknięcie VII Sesji Rady Miejskiej w Szczyrku.  
 
 
Sesja trwała w godzinach 1100- 1700 

  
 
Protokołowała: R. Pietraszak 
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